

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第 21 / 22-41 號)

有關功課領取安排事宜

敬啟者：

因應現時社區疫情狀況，本校持續以 ZOOM 形式進行授課至 3 月 4 日止，學生將按政府指示由 3 月 7 日至 4 月 18 日放暑假。因此，學生可於 2 月 28 日 (星期一) 上午 9 時至下午 4 時回校領取功課、遊戲套裝、圖工包及繳交停課之功課等 (校車學生不用回校取功課，該天上午將由助教老師聯同校車送到家長手中，校車到家時間則按上次安排)。另因近日確診數目不斷增加，為防疫起見，如家長正接受多次強制性檢測，懇請於最後一次強制性檢測後呈陰性報告，才到學校領取及繳交功課，因上述為特殊情況，不會視作遲交功課。以上各項，敬請家長體諒及垂注。

此致

各家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 林琮美 啟
林琮美

2022 年 2 月 25 日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-41)

Homework collection arrangements

25th February, 2022

Dear Parents :

In response to the current community epidemic situation, our school will continue to conduct classes on ZOOM until March 4th, and students will have summer holiday from 7th March to 18th April in accordance with the government's instructions. I hope that parents will understand and pay attention. Therefore, parents can go back to school on 28th February (Monday) from 9:00 am to 4:00 pm to collect the homework , game sets, art work packages and return homework.(Students in the school bus service do not need to go back to school to pick up the homework ,and the teaching assistants and the school bus will deliver them to parents in the morning ,the time when the school bus arrives home will be as arranged last time). In addition, due to the continuous increase in the number of confirmed cases in recent days, for the purpose of epidemic prevention, if parents are undergoing multiple mandatory tests, they are kindly requested to collect and pay homework at the school only after the last mandatory test is negative. It will not be considered late homework. For the above, parents are kindly asked for their understanding and attention.

Yours sincerely,



Helen Lam

Lam King Mei Helen
The Principal